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Wijkraad de Brabander 
 

 

Vergadering : nummer 04, 2023 

Datum overleg: 12-07-2023 aanvang 20.00 uur 

Locatie: Peter, Laagheidseweg  
Aanwezig: Marc van Dalen, Dorus van Rooij, Peter Bandsma  

Afgemeld: Freek Crienen - Trebini (FC), Bas Konings, Christine Boom,   

 

Agenda:  

1. Welkom  

2. Notulen vorige vergadering 

3. Punten uit de actielijst 

4. Ingekomen stukken  

- Flexwoningen aan achterzijde van de Veldleeuwerik 

- Nieuwsbrief heractivering de Peel 

- Smile Venray 

5. Wijkradenoverleg 

6. Website onderhoud / inhoud 

7. Verkeer 

8. Bestemmingsplan 

- Ontwikkeling Bots Broekweg 

- Ontwikkeling Cluster 5 

- Ontwikkeling boerderij Broekweg/Tureluur 

9. Sociaal klimaat  

10. Woonomgeving  

11. Rondvraag en sluiting 

 

 

 

2. Notulen zijn aangenomen, worden geplaatst op de website 

 

4. Ingekomen stukken 

 Flexwoningen: Wijkraad is geinformeerd door de gemeente. Standpunt vd wijkraad is 

neutraal omdat er zowel als tegenstanders zijn in de wijk. Sindsdien heeft de wijkraad niets 

meer gehoord vd gemeente en actiegroep. 

‘heractivering de Peel’: dat alle activiteiten zijn stopgezet ivm stikstof onderzoek. Onderzoek 

wordt op zn vroegst na de zomer weer opgepakt. 

Smile Venray: Robert Vlendré stopt als kartrekker van Smile Venray. Robert vraagt of 

wijkraad dit bekend wil maken en mee wil zoeken naar een opvolger. Marc gaat een berichtje 

op FB zetten 

 

5. Wijkradenoverleg: 

Toelichting van KPN over glasweb. Momenteel is KPN begonnen in onze wijk met 

inventarisatie. 

Flexwoningen thema is besproken, zie punt 4. 

 

9. sociaal klimaat 

Werkgroep zeskamp heeft 2x bij elkaar gezeten. Er is een leuke programma opgezet. Voor het 

eten willen we geen dure BBQ meer. Alternatief is een frietkar. Echter deze zijn allen bezet, 
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helaas. We wachten nog even af of het gaat lukken met een frietkar. Anders is de kans groot 

dat de zeskamp wordt geannuleerd. 

 

 

10. Woonomgeving. 

Peter heeft Renschdael groep gesproken. Peter stuurt verslag per email 

 

 

11. .rondvraag 

Burgemeester komt 23-Aug van 18:30-20:30 in onze wijk een rondje doen. 

Burgemeester wordt begeleid door Marc en Peter. Marc plaats bericht op FB hierover. 

Als er medebewoners zijn die ideeen hebben om iets speciaals te laten zien, is dit welkom. 

 

Volgende vergadering: 4-Sep bij Christine 

 

 

Bijgewerkte actielijst: 

Nr Omschrijving Actiehouder Status 

2 Notulen op website plaatsen  Marc/ 

Freek 

Permane

nt 

44 Nieuwe bestuursleden: Nog 1 vacature open 

6-9: geen inbreng. 

7-11: 1x vacature open. 

9-1: zie punt 78. Gino gaat uitgenodigd worden door Marc 

13-3: uitnodigen voor volgende vergadering bij Freek 

Allen Open 

65 De communicatie vanuit de Gemeente naar omwonende moet verbeteren. 

Bas gaat dit bij de afdeling communicatie neerleggen 

9-5: Bas vraagt bij Gemeente (openbare ruimte) hoe er beter 

gecommuniceerd kan worden. 

11-7: 19-juli is er een afdeling gesprek met manager van Reinold en Bas. 

19-9. Bas heeft afspraak geplant met manager van ‘Groen’. Feedback: 7-

Nov. 

7-11: November terugkoppeling? 

9-1: Bas stemt dit onderwerp af met de gebiedscoördinatoren. Alternatief 

is om een teamleider (infra/ groen/ bestemmingplan) uit te nodigen voor 

ons wijkraad overleg. 

Communicatie toevoegen op de website 

8-5. Wijkraad is zoekende hoe de communicatie vanuit de gemeente is. 

Vraag aan Bas is om dit intern binnen de gemeente bespreekbaar te 

maken, ook omdat het een algemeen issues is voor alle wijkraden (is ook 

besproken in het WRO). ‘wat verwacht de gemeente van de wijkraden?  

Bas Open 

74 9-5: Toegankelijkheid Annapark. Communicatie is niet helder. Bas 

koppelt terug aan Renschdaelgroep. Wijkraad vraagt om terugkoppeling 

om de ‘open’ structuur van het Annapark. 

11-7. info Bas: alle fysieke barrières worden opgeruimd, behalve het pad 

rondom de boerderij. Info Mark: meer barrières toegevoegd! 

Peter stelt een gesprek voor met: Gemeente/Renschdaelgroep/wijkraad.  

Bas plant een afspraak in 

Bas Open 



 

pagina 3 van 3 

 

19-9 reactie wordt spoedig verwacht.. Nog geen afspraak gemaakt. 

7-11. Marc gaat ‘datum’ voorstellen doen aan Renschdaelgroep. Tijdstip 

~18:00uur. 

9-1: Bas vraag om data voorstellen van Mark voor Marc 

8-5. Bas vraagt Mark voor data voorstellen. Vanuit wijkraad willen 

Christine en Peter deelnemen aan het gesprek. Datum voorstel: 12-mei 

(middag), 17- mei (savonds), 24-mei (middag), 26-mei (middag). 

82 Nieuwe website is online. Freek vraagt om input van het Bestuur. Als 

voorbeeld iets over de historie en agenda 

Allen open 

83 9-1: Jumbo ‘de Bleek’ wil sponseren. Marc en Dorus nemen contact op 

Luuk Kuipers 

8-5. afspraak geplant voor 17-mei 

12-10. op bezoek geweest bij de Jumbo. Ideeen uitgewisseld. Jumbo wil 

graag sponseren. Agenda van wijkraad is doorgestuurd. Bij elke activiteit 

gaan we de Jumbo benaderen voor sponsering. 

Marc/ 

Dorus 

gesloten 

85 9-1: functie invulling Christine: Dorus gaat taakverdeling binnen 

wijkraad updaten en rondsturen. In volgende vergadering verder in detail 

bespreken, wie/wat gaat doen. Mede omdat Rolf gaat aftreden. Rolf gaat 

functie omschrijving opstellen voor voorzittersrol 

13-3: besproken. Rolf zet dit op mail 

12-7. voorstel bespreken met de werkgroepen 

Dorus/ 

Rolf 

Open 

86 Weginrichting:  

Overloonseweg (laagheideplein --> nieuwe overloonse weg), gereed: eind 

April-2023 

Cluster 4 en Boomvalk, gereed: Juli-2023.  

Wordt Tureluur tot aan de rotonde Beekweg ook volledig meegenomen? 

8-5. weginrichting ligt op schema. Vraag aan Bas of de tijdelijke 

bouwweg Boomvalk--> Beekweg wordt afgesloten per Juli-2023? Zo ja, 

alleen voor auto’s of ook voor voetgangers? 

Bas Open 

87 Verzending van de mailing (agenda) is niet goed verlopen. Actie: Freek 

 

Freek Open 

88 Initiatief vanuit de wijk om collectief warmtepompen in te kopen. 

Wijkraad support dit. Christine neemt deel aan bijeenkomst 

Christi

ne 

Open 

89 Ontwikkeling Bots Broekweg. Parkeerplaats inrichting is zorgenpunt. 

Marc stuurt zijn opmerkingen door naar Bas. Mag Twan Camps een 2m 

hoog hek plaatsen aan de straatzijde? Wat is het plan van de gemeente 

betreft het perceel van Twan Camps? 

Bas Open 

90 Ontwikkeling Cluster 5. Geen info bekend. Bas gaat intern navraag doen Bas Open 

91 Vraag van Bas: In het Annapark is overlast van loslopende honden. 

Wordt tegen opgetreden in de komende periode. Gevraagd is om dit in de 

wijk kenbaar te maken via wijkraad de brabander (FB) 

Freek Open 

92 Smile Venray: Robert Vlendré stopt als kartrekker van Smile Venray. 

Robert vraagt of wijkraad dit bekend wil maken en mee wil zoeken naar 

een opvolger. Marc gaat een berichtje op FB zetten 

 

Marc Nieuw 

93    

94    

95    

96    

 


